

Reference: 79/BK/CCD/18

Date: 15 July 2019

الإشارة: 79/BK/CCD/18

التاريخ: 15 يوليو 2019

M/s Boursa Kuwait,
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Sub: Clarification on unusual trading activity
on Kuwait Financial Centre K.P.S.C. "Markaz"
shares**

**الموضوع: ايضاح شركة المركز المالي "المركز" بشأن
التداول غير الاعتيادي على سهم الشركة**

With reference to the email received today regarding the unusual trading activity on Markaz shares as per the trading session dated Monday 15th July 2019, and pursuant to the provisions of Article 4-5 of Book 10 "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of CMA Law No. 7 of 2010 and their amendments;

We would like to inform you that the Company does not have any material information that it did not disclose during the previous period, and there have been no recent developments that would impact the Company or its affairs in a way which would cause such unusual trading activity.

بخصوص استفساركم عن وجود نشاط غير اعتيادي على تداول سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول يوم 2019/7/15 و طبقاً لنص المادة 4-5 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح و الشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

نحنيطمئئنا علماً بأنه لا توجد لدى الشركة أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، و لم تكن هناك أية تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة بالشكل الذي قد يترتب عليه هذا النشاط الغير اعتيادي في التداول.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



علي حسن خليل - Ali H. Khalil

رئيس العمليات - Chief Operating Officer